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Przewodniczący Rady Miejskiej w Bartinku
Pan Mariusz Maciejewski

ul. Niepodległości 20
74-320 Barlinek

Proszę o wprowadzenie do porządku obrad na najbliższej sesji Rady Miejskiej wBarlinku i poddanie pod głosowanie uchwały w sprawie zachowania dostępności usługmedycznych realizowanych przez Szpital Bartinek Sp. z o.o.., której projekt został załączony doniniejszego pisma wraz z uzasadnieniem oraz podpisami sześciu radnych.
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Projekt Uchwały Nr...............

Rady Miejskiej w Barlinku

z dnia ..........

W sprawie: Istnienia Szpital Barlinek Sp. z o.o. w Barlinku

Na podstawie § 51. l. Statutu Gminy Barlinek uchwalonego Uchwałą Nr LIX/498/2018 Rady Miejskiej w
Barlinku z dnia 18 października 2018 r. przedkładamy projekt uchwały Rady Miejskiej w Barlinku:

§ l.Związku z różnymi informacjami na temat istnienia Szpitala w Barlinku
Rada Miejska Barlinka stoi na stanowisku zachowania dostępności usług medycznych realizowanych
przez Szpital Barlinek Sp. z o.o..

l. Stanowisko to wymaga współpracy Zarządu Szpitala w Bartinku oraz Zarządu Powiatu Myśliborskiego.

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Barlinka.
§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.



Uzasadnienie.

Lokalni samorządowcy wyrażają swoje zaniepokojenie pogarszającą się sytuacją finansową.

Pomimo zaangażowania ze strony gminy ogromnych środków finansowych nie można zauważyć
polepszenia sytuacji finansowej jednostki: Szpital Barlinek Sp. z o.o..

Apelujemy do wszystkich, którym los Naszego szpitala leży na sercu o wspólne działanie i dialog
bo tylko tak możemy uratować ten szpital.

Rada Miejska Barlinka podkreśla, że szpital dla Barlinka jest ważną ,wręcz niezbędną placówką:
jako miejsce zapewnienia szeroko pojętej opieki medycznej, jako zakład pracy oraz zabezpieczenie
medyczne dla zakładów pracy w naszej gminie.

Wiemy, jak ważny jest Szpital dla naszych Mieszkańców oraz całego naszego regionu.

Wnioskodawcy:
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OPINIA PRAWNA

Grupa radnych - 6 osób, w dniu 20 kwietnia 2021 r. przedłożyła na ręce Pana
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Barlinku projekt uchwały w sprawie „istnienia" Szpitala
Barlinek Sp. z o.o., celem wprowadzenia do porządku obrad. Za podstawę prawną podjęcia
uchwały przyjęto § 51 ust. l Statutu Gminy, który stanowi: „§ 51.1 Z inicjatywą podjęcia
uchwały może wystąpić grupa co najmniej sześciu radnych, burmistrz, stałe komisje Rady,
Kluby Radnych oraz gmpa co najmniej 200. mieszkańców Gminy Barlinek wpisanych
do stałego rejestru wyborców, o którym mowa w Kodeksie wyborczym". Jest to przepis
instrukcyjny, który mówi kto może złożyć projekt uchwały. Natomiast każda uchwała winna
być podjęta na podstawie prawnej.

Jak stanowi Statut gminy i ustawa z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, zakres
działania rady gminy określają ustawy i akty prawne wydane na ich podstawie oraz w granicach
upoważnień tych ustaw. Artykuł 18 ustawy o samorządzie gminnym stanowi,
że do właściwości rady gminy należą wszystkie sprawy pozostające w zakresie działania
gminy, o ile ustawy nie stanowią inaczej. W artykule tym, ustęp 2 szczegółowo określa zakres
zadań należących do kompetencji rady gminy. W podstawie prawnej każdej uchwały zawsze
należy powołać się na stosowny przepis tegoż artykułu, ewentualnie przepis szczegółowy
zawarty w innej - stosownej do sprawy ustawy, która może przyznawać określone kompetencje
radzie gminy.

Jeżeli chodzi o spółki, to kompetencje rady gminy ograniczają się, zgodnie z art. 18 ust.
2 pkt 9 lit. f- i, do tworzenia, przystępowania do spółek oraz ich rozwiązywania i występowania
z nich, a także określania zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów. Natomiast burmistrz
reprezentuje gminę i wchodzi w skład zgromadzenia wspólników w spółkach z udziałem
gminy.

Mając powyższe na względzie, przedmiotowa uchwała nie ma podstawy prawnej i jako taka
nie może być prawidłowo podjęta.
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